

Kiztopia x 荷里活廣場

全港最大
積木城堡

童趣城堡大冒險

4 APR - 5 MAY 2025

荷里活廣場1樓明星廣場

平日: 12nn - 8pm
週末: 10am - 8pm



Happy Easter! Kiztopia's Raby brings you Hong Kong's largest kids' block kingdom!

Explore over 5,000 sq. ft. of adventure-defend castles, navigate pirate ships and fire air cannons! Work together to drive mini trains, tackle the giant claw machine, and rebuild the kingdom.

Gather your little warriors, embrace the challenge, and claim victory!

Happy Easter! Kiztopia明星Raby為大家帶來全港最大童趣積木王國！超過5,000呎的奇幻樂園，融合創意與冒險，小勇士們將穿梭於城堡與海盜船之間，全力迎戰，守護領地！危機過後，大家協力駕駛小火車運送物資，挑戰巨型夾公仔機，並親手重建城堡，恢復昔日輝煌！立即召集你的小勇士戰隊，發揮勇氣與智慧，迎接挑戰，奪取最終勝利！

SINGLE ADMISSION TICKET 單次入場 (25mins/分鐘)

Weekday 平日
(Mon - Fri 週一至週五)

\$58
per person 人

Weekend 週末
(Sat, Sun & PH
週六至週日及公眾假期)

\$78
per person 人

SINGLE ADMISSION TICKET 單次入場 (50mins/分鐘)

Weekday 平日
(Mon - Fri 週一至週五)

\$88
per person 人

Weekend 週末
(Sat, Sun & PH
週六至週日及公眾假期)

\$118
per person 人



SCAN
TO BUY
立即購票



#1 Same price applies for child or adult. Children under 120cm tall must be accompanied by a paying adult.
大小同價 / 身高未足120cm小朋友需由已購票之成人陪伴入場。

#2 Baby below 24 months old can enter for free with another paying child and paying adult.
未滿24個月的幼兒可由已付門票的小朋友及已付門票的成人陪同下免費入場。

Kiztopia Friend's Giant Block Kingdom

Kiztopia朋友的 巨型積木王國



1 Kiztopia Block Castle 童趣積木城堡

A giant block castle with air cannons to battle a pirate ship! After the fight, slide into the bubble ocean for an unexpected splash adventure!

以積木建造的巨型夢幻城堡，擁有強力的空氣炮，可以與對面的海盜船展開激烈對戰！戰鬥結束後，繼續踏上刺激的冒險，從童趣十足的滑梯滑下，直接衝進波波海洋，來場突如其來的海洋大衝擊！

2 Giant Ball Ocean 波波海洋大冒險

Dive into a giant ball ocean with over 110,000 balls! Battle it out with air cannons aboard a pirate ship made of building blocks and challenge the warriors on the castle!

超過11萬個波波打造的巨型波波海洋，結合積木搭建的海盜船空氣炮，與城堡上的戰士們展開刺激對決！

3 Giant Building Playground 巨型建構王國

Grab building materials in the giant claw machine, then use the mini train and crane to transport them and build a dreamy castle landscape!

在巨型夾公仔機中挑戰夾取積木材料，然後駕駛可移動小火車與巨型起重機，將材料運送至工地，啟動創意建造工程，打造夢幻城堡景觀！

4 Block Dream Factory 積木夢工廠

The block-building theme area occupies one-third of the entire park, where little architects can unleash their creativity and build a variety of amazing creations, filling every corner with endless possibilities!

佔據園區三分之一的積木建築主題區，小小建築師們可以自由發揮創意，拼砌出各式各樣的精彩作品，讓每一個角落都充滿無限可能！

5 Balance Adventure Challenge 平衡闖關大挑戰

Climb, balance, and jump to conquer every obstacle! With colorful block walls and exciting challenges, test your strength and coordination on the path to victory!

攀爬、平衡、跳躍，突破重重障礙！鍛煉體能與協調，勇者之路等你來征服！

6 Kiztopia Friends Arena 遊戲競技場

Kids can take on mini game station challenges, rest briefly, and get ready for the next battle!

小朋友於迷你遊戲站挑戰自我稍作休息再作戰！

7 Easter Creative Wonderland 復活節創意工場

Easter Creative Workshop is here! Enjoy egg painting, crafting Easter bunnies, and making festive decorations. Free and upgraded experiences await little bunnies for a fun-filled Easter!

復活節創意工場來啦！一起動手彩繪復活蛋，手作復活兔與節日小飾物，沉浸在滿滿的節日氛圍中！多種免費與升級體驗等著小兔們探索，快來開啟繽紛復活節吧！

OPERATING HOURS 營業時間

Mon - Fri: 12nn - 8pm

星期一至五：中午12時至晚上8時

Sat - Sun and Public Holiday: 10am - 8pm

星期六至日及公眾假期：早上10時至晚上8時

A 10-minute clearing and cleaning will take place after every 50-minute of playtime.

每50分鐘玩樂時間後，將進行10分鐘清場及清潔

Please refer to our website for latest operating hours.

請參閱我們的網站以了解最新的營業時間。

GET IN TOUCH 聯絡我們

✉ hello@kiztopia.com.hk 🌐 www.kiztopia.com.hk

☎ +852 6936 4663